

Dear Members and Non-Members,

### **Notice of Update to Venue Booking Regulations**

We would like to inform you of the updated venue booking regulations applicable to all bookings made for March 2026 onwards. These updated rules are provided for your reference when making reservations online or at our service counter.

To further streamline the booking process and enhance your user experience, our new venue booking platform and the related regulations will be updated. These changes aim to make your booking experience smoother and more convenient. The new regulations will come into effect on **Sunday, 22 February 2026**. Please review the following new rules before making any future bookings:

1. All members and non-members must make full payment at the time of booking (either online or in person) for the reservation to be confirmed.
2. Telephone bookings will not be accepted.

The updated venue booking regulations will be officially published on Sunday, 22 February 2026, on our official website.

You may visit <https://www.ymcahk.org.hk/ms/en/home/index.html> and follow the navigation path: “Our Facilities” → “Tsim Sha Tsui Headquarters” → “Sports and Recreation Facilities.”

If you have any questions or need assistance, please contact us at 2268-7060 or email [ms@ymcahk.org.hk](mailto:ms@ymcahk.org.hk).

Thank you for your continued support. God bless you and your family.

親愛的會員及非會員：

### 預訂場地守則更新通知

我們在此更新 2026 年 3 月之後場地預訂的守則，供您在網上或櫃位預訂時參考。

為了進一步簡化預訂流程並提升您的使用體驗，本會的新場地預訂平台及相關的場地守則將進行更新。這些調整旨在讓您的預訂更加順暢便利。新守則將於 2026 年 2 月 22 日（星期日） 正式生效。請在進行新預訂前查閱以下新增守則：

1. 所有會員及非會員在預訂場地（不論網上或親臨櫃位）時，必須全額支付費用以確認預訂有效。
2. 不接受電話預訂場地。

本會最新的預訂場地守則將於 2026 年 2 月 22 日（星期日） 在本會網站正式發布。屆時，您可前往 <https://www.ymcahk.org.hk/ms/en/home/index.html>，並依次點擊「本會設施」→「尖沙咀總部」→「體育及康樂設施」以查閱相關內容。

如果您有任何疑問，請致電 2268-7060 或發送電郵至 [ms@ymcahk.org.hk](mailto:ms@ymcahk.org.hk) 聯絡我們。我們很樂意為您提供協助。

再次感謝您一直以來的支持。願上帝保佑您和您的家人！